

西门子数控(南京)有限公司新厂房开幕仪式

西门子数控(南京)有限公司(SNC)于2004年10月27日举办了新厂房开幕仪式,该扩建项目将使公司的制造能力翻一番,并进一步扩大其在南京的研发中心。

西门子数控(南京)有限公司总经理吴和乐先生在开幕仪式上作了热情洋溢的欢迎致辞,并就合资厂现状作了简短的介绍:“由于近几年公司业务增长迅速,从而促使我们增加投资,大幅扩展在中国的运营规模。新的公司在扩建之后将使建筑面积增加一倍,达到8,200平方米,工厂面积也将扩大两倍至2,900平方米。公司扩建还将涉及到研发部门,后者预计在近期将其高级研发工程师队伍增加到70名。”最高董事会成员兼亚洲业务总裁吴贺乐先生专程飞到南京参加新厂房开幕仪式并致欢迎辞。江苏省副省长李全林先生,南京市副市长奚永明先生等政府嘉宾一行也应邀参加了开幕仪式,并饶有兴致地参观了SNC生产线。SNC中方代表中国兵器工业集团副总经理张国清先生,以及SNC员工代表研发部项目经理孟尔平先生都在开幕式上作了致辞。SNC大客户代表,南京二机床轻型数控机床有限责任公司总经理赵卫星在开幕式上祝愿SNC有美好的发展。

在最令人激动的剪彩仪式上,SNC合资厂德方高层代表吴贺乐先生、西门子(中国)有限公司执行副总裁施密特先生及西门子总部运动控制部总裁Dr. Russwurm,SNC中方代表张国清先生,江苏省副省长李全林先生,南京市副市长奚永明先生和南京市江宁区委书记王建华先生一起为SNC新厂房开幕仪式剪彩,记录下了SNC发展史上的历史一刻。

开幕式随后的新闻发布会上,施密特先生和西门子(中国)有限公司副总裁兼自动化与驱动集团总经理何维克先生介绍了西门子在中国和江苏的发展状况,运动控制部总经理裴安咨先生,SNC总经理吴和乐先生还就SNC和西门子数控机床的问题答记者问。市场部总经理于缨女士和运动控制部王玲珍女士也参加了新闻发布会。此次新闻发布会有来自江苏省和南京市的20多家新闻媒体包括江苏省电视台和新华社南京分社参加。

通过这项扩建项目的投资,西门子数控(南京)有限公司旨在巩固其作为中国机床工业领先供应商的地位,并再次表明自己提供完全符合本地客户需求的创新产品和系统的决心。



SNC New Building Opening Ceremony



On October 27th, 2004, Siemens announces the opening of SNC new building. This factory expansion project will substantially increase its manufacturing capacity and further strengthen the company competitiveness of local R&D.

GM of SNC, Mr. Marc Wucherer warmly delivered the opening speech in the grand ceremony and announced "The company expansion project doubles the built-up area to 8,200 square meters and triples the factory size to about 2,900 square meters. As part of the expansion project, the R&D division which grow to house over 70 high calibers in the near futures." Member of the Managing Board and Chairman Asia Operations, Prof. Dr. Wucherer specially flew to Nanjing and addressed a speech in the celebration. Vice Provincial Governor of Jiangsu Province, Mr. Li Quanlin, and Vice Mayor of Nanjing City, Mr. Xi Yongming along with government VIP guests were invited to attend the event. They were very interested to take a factory tour guided by SNC engineers and visited SNC products assembly lines. VGM of NORINCO, Mr. Zhang Guoqing and SNC employee representative, Mr. Meng Erping also made speech in the great ceremony. As the Key Account customer of SNC, GM of Nanjing No.2 MTW Light Machinery Company, Mr. Zhao Weixing brought good wishes to the bright future of SNC.

In the most exciting moment of ribbon cutting, SNC German headquarter representatives - Prof. Dr. Wucherer, Executive Vice President of SLC, Mr. Schmidt and GM of SAG A&D MC, Dr. Russwurm, SNC Chinese representatives - Mr. Zhang Guoqing, along with Vice President of Jiangsu Province, Mr. Li Quanlin, Vice Mayor of Nanjing City, Mr. Xi Yongming and General Secretary of Jiangning District, Mr. Wang Jianhua cut the ribbon to celebrate new building opening, which recorded a most historical moment for SNC.

On the Press Conference, Mr. Schmidt and Vice President of SLC & GM of SLC A&D, Mr. Herweck introduced the development situation of A&D both in China and Jiangsu Province. GM of A&D MC, Mr. Achim Peltz and Mr. Marc Wucherer answered the questions by the journalists concerning SNC and Siemens machine tool business. GM of A&D Marketing, Mrs. Yu Ying and A&D MC Ms. Wang Lingzhen attended the conference. More than 20 news agencies joined the press conference who came from Jiangsu Province and Nanjing City including Jiangsu TV station and China News Agency Nanjing Branch.

Through this investment SNC aims to secure its leading position as supplier to China's machine tool industry and reaffirm its commitment to provide innovative products and systems fully fitting the needs of local customers.

